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I årets Stockholmsenkät fann vi att den psykiska ohälsan bland barn och unga har ökat jämfört 

med tidigare års enkäter. Det är en oroväckande utveckling.  

Vänsterpartiet anser att den psykiatriska vården behöver stärkas på bred front. Det är av 

yttersta vikt att barn och unga får möjlighet att söka och få hjälp i god tid. Det finns flera 

problem i vården för barn och unga med psykisk ohälsa. Det saknas uppföljning på en mängd 

områden och öppettiderna till ungdomsmottagningarna behöver förbättras.  

Vänsterpartiet anser bland annat att alla vårdcentraler bör vara skyldiga att erbjuda 

kuratorkontakt och terapisamtal med legitimerad psykolog eller psykoterapeut. Dessutom 

anser Vänsterpartiet att fler ungdomsmottagningar behöver startas. I Västerort finns 

exempelvis endast två mottagningar, en i Kista och en i Vällingby. Totalt finns tolv 

mottagningar i hela Stockholm. Det menar vi är otillräckligt.  

 

Med detta som bakgrund vill vi nu fråga förvaltningen följande:  

-Hur avser förvaltningen arbeta för att nå ut till barn och unga i stadsdelsområdet för att ge 

information om psykisk ohälsa, droger och missbruk? 

-Hur arbetar fältassistenterna och fritidsgårdspersonal med information och vägledning om 

var ungdomarna kan vända sig för att få hjälp med psykisk ohälsa? 

-Hur arbetar förvaltningen förebyggande med ungdomar angående psykisk ohälsa, droger och 

missbruk?  

-Vilka åtgärder kommer förvaltningen vidta för att få ner ökningen av den psykiska ohälsan i 

stadsdelen?  

 


